
Protokoll – styrelsemöte 26/3-2019 
Närvarande: Magnus Askling, Malin Andersson, Cathrine Sjölin, Johnny Skogh, Sten Nilsson, Håkan Bandheim, 
Jan Johansson. 
 

1.Mötes öppnande 

 
2. Genomgång av föregående protokoll och godkänns 
Vi gick igenom föregående protokoll som godkändes.  

3. Aktivitetslista, status och planering.  
(A) Snöstorpsgården.  
Snöstorpsgården stryks från listan, eftersom försäljningen från kommunen gått igenom.                                                            

(B) Vägar och parkförvaltning.  
Datum för inventeringen av vägnätet är inte satt ännu, men kommer ske i början av april. Styrelsen lyfter åter 
frågan om säkra skolvägar och utökad parkering vid skolan. Sten tar med sig frågorna när vägföreningen träffar 
kommunen vid inventeringen.                                                              

(C)Skolan.  
Skolan, senaste förslaget från kommunen är att den befintliga skolan blir en F-3 och att en ny skola för 4-9 
byggs någonstans i Snöstorp. Just nu tittar kommunen på området vid hästhagen. Cathrine kollar upp vad 
kommunen har för tidsplan. Enligt artikel i HP ska den nya skolan stå klar till läsåret 2023-24.          

(D) Lekplatser och aktivitetsytor.  
Pulkabacken på Kammerslyckan, som kommunen högg gräset på, fungerade fint de dagar det var snö. Många 
var där och utnyttjade den. Man väntar fortfarande på nya fotbollsmål till planen nedanför Kammerslyckan, 
men det kommer säkert nu till våren. 

4. Planering inför årsmötet   
Omval av poster i styrelsen. Cathrine och Malin sitter valda på två år, övriga poster för omval. Styrelsen ser 
gärna att fler föreningar finns representerade i styrelsen, exempelvis någon från scoutkåren. Lokalen för 
årsmötet är bokad till skolans matsal. Tiden är satt till 18.30, styrelsen samlas kl 18. Annons i HP inför mötet på 
föreningsaktuellt. Cathrine och revisorn har gått igenom styrelsens räkenskaper. Det är sökt 19000 i bidrag och 
föreningen har blivit beviljat 9000. Banken kräver bankgiro innan pengarna kan betalas ut, detta är på gång. 
Cathrine föreslår ett tema eller föreläsning på årsmötet. Temat återvinning, projekt Halmstads hållbaraste 
stadsdel. Till exempel hur man går till väga med att sätta upp laddstolpar och solceller. Sten föreslår även 
föreläsning om gamla Snöstorp. Eventuellt med hjälp av hembygdsföreningen. Förslag om ett extra 
medlemsmöte med tema gamla Snöstorp. 

5. Övriga frågor  
Kommunen vill numera att alla föreningar ska ha ett medlemsregister. Detta gör att föreningen inte enbart kan 
gå på att boende i Snöstorp är medlemmar, utan att medlemmarna själva måste aktivt välja att vara medlem i 
föreningen. Frågan om att eventuellt införa någon form av medlemsavgift kommer att tas upp vid årsmötet. 
Information om att uppgifterna lagras behöver stå i samband med närvarolistan vid föreningsmöten. Magnus 
kollar upp om det ska betalas någon avgift till datainspektionen pga GDPR. Nu när pengar finns, kan en hemsida 
skapas.  

Sten lyfter frågan om att det inte finns någon tillgänglig toalett vid kyrkogården. Många andra kyrkor i 
kommunen har offentlig toalett i samband med sina kyrkogårdar. En motion är inlämnad till kyrkofullmäktige 
för två år sedan, men har inte blivit behandlad. Sten kommer lyfta frågan på nytt vid nästa kyrkofullmäktige. 
Frågan kommer även att lyftas på stadsdelsföreningens årsmöte.  






